
    
Protokół Nr 7/17

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, które odbyło się 
w dniu  28.03.2017 r. godz. 14.45, sala  Nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach.

Posiedzeniu przewodniczyła- Grażyna Wójcik – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności ( zał. nr  1).

 Porządek obrad :

1. Informacja  nt.  przyjęcia  porządku  obrad  i  przyjęcia  protokołu. Nr  6/17  z
dnia.1.03.2017 r.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na
2017r.– proj. nr 1.

3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na
2017r. - proj. nr 4.

4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu
świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości  położonych  na  terenie  Miasta  Pabianic  i  zagospodarowania  tych
odpadów.

5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawek  tej  opłaty-
autopoprawka.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania
opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi- autopoprawka.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług
świadczonych  przez  Miasto  Pabianice  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz
wysokości cen za te usługi.

8. Zaopiniowanie Aneksów do Porozumień Międzygminnych w sprawach:

1. Funkcjonowania międzygminnej komunikacji tramwajowej,

2. Zmian  w  porozumieniu  międzygminnym  dotyczącym  zintegrowanej  oferty
taryfowej pod nazwą Wspólny Bilet Aglomeracyjny

3. wprowadzenia specjalnej zintegrowanej oferty taryfowej „Wspólny Bilet Łódzko-
Pabianicki"

aneksy są do wglądu w Biurze Rady.

9. Sprawy różne- pisma są do wglądu w Biurze Rady.

- pismo Prezydenta dot. ulicy Żelaznej
     - pismo Prezydenta dot.  ulic i odpowiedzi dla radnego R. Madaja

 

1



 
Ad. 1
Przyjęcie porządku obrad i przyjęcie protokołu Nr 6/17 z dnia 1.03.2017 r.
uwag do porządku  i protokołu nie było-przyjęto.

Ad.2
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r.– 
proj. nr 1.  (zał nr 2).
Z-ca Skarbnika Katarzyna Muszyńska - Zwiększenie planu na wydatkach inwestycyjnych o
kwotę  200.000  zł  dotyczy  Szkoły  Podstawowej  nr  5  i  realizacji  zadania  modernizacji
budynków szkoły. W związku z ogłoszonym przetargiem na to zadanie zwiększa się środki
w  celu  zapewnienia  realizacji  inwestycji.  Brakująca  kwotę  przenosi  się  z  zadania
inwestycyjnego  pn.  „Przebudowa  ulicy Warszawskiej  w  Pabianicach  na  odcinku  od
„dużego skrętu” do granic miast wraz z budową kolektora kanalizacji deszczowej”. 

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem –17, przeciw-0, wstrzymało się -0. Przyjęto. 

Ad.3
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017r. - 
proj. nr 4.  (zał nr 3).
Z-ca Skarbnika Katarzyna Muszyńska - Zmiany w planie finansowym Zarządu Dróg 
Miejskich dotyczą zwiększenia dochodów o kwotę 374.000 zł z przeznaczeniem na 
utwardzenie terenów pod miejsca postojowe na odcinkach uli: Dąbrowskiego, Tkacka, 
Dolna, Niecała, Wajsówny, Próżna, Moniuszki, Smugowa. Źródłem pokrycia będą środki 
pochodzące od Pabianickiej Spółdzielni Mieszkaniowej na wykonanie usługi.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały–19, przeciw-0, wstrzymało
się -0. Przyjęto. 

Ad.4
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz-przedstawiamy  pakiet  uchwał  dot.
zagospodarowania  odpadów,   mamy  kontrakt  na  3  lata,  pierwszy  przetarg   został
unieważniony, przyjęta stawka  to 9 zł i 18 zł za niesegregowane.

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia
usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości
położonych na terenie Miasta Pabianic i zagospodarowania tych odpadów. (  zał nr 4).
Przedłożony projekt uchwały jest zgodny z zapisami art. 6 r ust. 3 i 3a ustawy z dnia 13
września  1996  r.  o  utrzymaniu  czystości  i  porządku  w  gminach  (tj.  Dz.  U.  z  2016  r.
poz. 250; ze zm.). Uchwała ma na celu wprowadzenie zmian w zakresie częstotliwości
odbioru  odpadów  komunalnych  przy  uwzględnieniu  sposobu  gromadzenia  według
grup odpadów i rodzaju zabudowy. Na mocy niniejszej uchwały wyłoniony przez miasto
w przetargu  przedsiębiorca  odbierze  od  właścicieli  nieruchomości  odpady  komunalne
z określoną  w  załączniku  nr  1  częstotliwością.  Ponadto  biorąc  pod  uwagę  zapisy
art. 6r ust.  3a  ustawy  z  dnia  13  września  1996  r.  o  utrzymaniu  czystości  i  porządku
w gminach (t j. Dz. U. z 2016 r. poz. 250 ze zm.) ograniczono ilość odpadów budowlano-
rozbiórkowych  i  odpadów wielkogabarytowych  przyjmowanych  na  PSZOK  -  do  2  m3
od nieruchomości, za którą została uiszczona opłata w ciągu roku. Potrzeba limitowania
ilości  odbieranych  odpadów  wielkogabarytowych  i  budowlano-rozbiórkowych  wynika
z konieczności ograniczenia nadmiernej ilości w/w odpadów przyjmowanych dotychczas
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na PSZOK a powstających w związku z prowadzoną działalnością. 

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały–19, przeciw-0, wstrzymało
się -1. Przyjęto. 

Ad.5
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty- autopoprawka.
(  zał nr 5).
Obowiązek podjęcia niniejszej  uchwały określa art.  6k ustawy o utrzymaniu czystości i
porządku w gminach z dnia 13 września 1996 r. ((tj. Dz. U. z 2016 r. poz. 250 ze zm.). W
projekcie uchwały uwzględniono zmiany wprowadzone nowelizacją ww. ustawy, dotyczące
zasad gromadzenia i  częstotliwości odbierania odpadów komunalnych z nieruchomości,
na których znajdują się domki letniskowe, lub innych nieruchomości wykorzystywanych na
cele  rekreacyjno-wypoczynkowe,  wykorzystywanych  jedynie  przez  część  roku.
Nowelizacja  w/w  ustawy  wprowadziła  zmianę,  iż  stawką  podstawową  jest  stawka  za
odpady zbierane w sposób selektywny natomiast jeżeli odpady komunalne nie są zbierane
i odbierane w sposób selektywny rada gminy określa wyższe stawki opłaty. Na podstawie
przeprowadzonej  analizy stanu gospodarki  odpadami komunalnymi  miasta Pabianic  za
lata 2015 i 2016 ustalono, ze dotychczas pobierane od właścicieli nieruchomości opłaty,
nie pokrywają kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi.
Zmiana  stawki  nie  będzie  powodowała  konieczności  składania  nowej  deklaracji  przez
właścicieli  nieruchomości,  gdyż  zgodnie  z art.  6m.  ust.  2a  ww.  ustawy,  w  przypadku
uchwalenia nowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, prezydent
miasta  zawiadamia  właścicieli  nieruchomości  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami  komunalnymi  wyliczonej  jako  iloczyn  nowej  stawki  i  danych  zawartych  w
deklaracji. Właściciel nieruchomości zobowiązany będzie wówczas do uiszczenia opłaty,
stosując wysokość opłaty podanej w zawiadomieniu. 

Radny  Tadeusz  Feliksiński-  w  uzasadnieniu  jest  zapis,  że  z  przeprowadzonej  analizy
wynika, że pobierane opłaty nie pokrywają kosztów dlatego  wzrost o 1 zł -12,5%. Szkoda,
że do tego nie ma zestawienia z sąsiednich gmin. To jest duża podwyżka. Nie będą jej
popierać.

Przewodnicząca Komisji  Grażyna Wójcik-  ceny tu  są na podstawie  przeprowadzonego
przetargu

Radny Piotr Różycki- ile spółek się zgłosiło do przetargu.

Prezydent Grzegorz Mackiewicz- jedna  firma się zgłosiła, przetarg  był nieograniczony,
unijny.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały–10, przeciw-9, wstrzymało
się -0. Przyjęto. 

Ad.6
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat
za gospodarowanie odpadami komunalnymi- autopoprawka.(  zał nr 6).
Obowiązek  podjęcia  niniejszej  uchwały  określa  art.  61  ustawy o  utrzymaniu  czystości
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i porządku w gminach z dnia 13 września 1996r. (t.j. Dz. U. z 2016r. poz. 250 ze  zm.).
W projekcie  uchwały  uwzględniono  zmiany  wprowadzone  nowelizacją  ww. ustawy,
dotyczące  nieruchomości,  na  których  znajdują  się  domki  letniskowe  lub innych
nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych
jedynie przez część roku. W projekcie uchwały uwzględniono zapis art. 61 ust. 1 mówiący,
iż  w  niniejszej  uchwale  należy  wskazać  czy  opłatę  za  gospodarowania  odpadami
komunalnymi uiszcza się z dołu czy góry. 

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały–19, przeciw-0, wstrzymało
się -1. Przyjęto. 

Ad.7
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  rodzaju  dodatkowych  usług
świadczonych przez Miasto Pabianice w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości  cen za te
usługi (  zał nr 7).  .
Przedłożony projekt uchwały jest zgodny z zapisami art. 6 r. ust. 4 ustawy o utrzymaniu
czystości i porządku w gminach z dnia 13 września 1996 r. (t.j. Dz. U. Z 2016r. poz. 250 ze
zm.).  Mając  na  uwadze  konieczność  promowania  selektywnej  zbiórki oraz  warunki
określone w umowie na "Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości zamieszkałych oraz nieruchomości niezamieszkałych Miasta Pabianice w
okresie od 01 kwietnia 2017 r. do 31 grudnia 2019r."  zniesiono stałą usługę użyczenia
dodatkowych  pojemników  na  segregowane  odpady  komunalne  (tj.  odpady
biodegradowalne,  suche  oraz  szkło).  Na  podstawie  przeprowadzonej  analizy  stanu
gospodarki  odpadami  komunalnymi  miasta  Pabianie  za lata  2015  i  2016  ustalono,  że
dotychczas  pobierane  od  właścicieli  nieruchomości  opłaty, nie  pokrywają  kosztów
funkcjonowania  systemu  gospodarowania  odpadami  komunalnymi  i  konieczne  jest
wprowadzenie  korekty  stawek.  Zmiana  stawki  nie  będzie  powodowała  konieczności
składania nowej deklaracji przez właścicieli nieruchomości, gdyż zgodnie z art. 6m. ust. 2a
ww. ustawy, w przypadku uchwalenia nowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi, prezydent miasta zawiadamia właścicieli nieruchomości o wysokości opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi wyliczonej jako iloczyn nowej stawki i danych
zawartych  w  deklaracji.  Właściciel  nieruchomości  zobowiązany  będzie  wówczas  do
uiszczenia opłaty, stosując wysokość opłaty podanej w zawiadomieniu

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały–12, przeciw-0, wstrzymało
się -8. Przyjęto. 
Ad.8
Naczelnik Andrzej Różański przedstawił 3 aneksy do porozumień (zał nr 8).. Aneksy mogą
zostać podpisane po pozytywnym zaopiniowaniu przez komisję.
Zaopiniowanie Aneksów do Porozumień Międzygminnych w sprawach:

1. Funkcjonowania międzygminnej komunikacji tramwajowej-

Naczelnik  Andrzej  Różański    to  są  dodatkowe  kursy  linii  41,  będzie  6  dodatkowych
kursów w soboty i niedziele będzie co 20-40 minut, a było co godzinę. Rocznie będzie
kosztować 70 tys. zł, a w tym roku od  kwietnia 50 tys. zł.

Radny Piotr Różycki- kiedy ostatni kurs  w sobotę i pierwszy w niedzielę.
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Naczelnik  Andrzej  Różański  –  w  tygodniu  z   ul.  Wiejskiej  o  godz.   23.23,  a  soboty-
niedziele  o godz. 23.19  do Chocianowic. Z Placu Niepodległości 22.32, soboty - niedziele
o godz. 22.28. Pierwszy kurs w niedzielę  ok. 3.00, a  godz. 4.00 w niedzielę z Placu
Niepodległości. Jako jedyni zachowaliśmy wjazd na stałej trasie – za 20 zł.

2. Zmian  w  porozumieniu  międzygminnym  dotyczącym  zintegrowanej  oferty
taryfowej pod nazwą Wspólny Bilet Aglomeracyjny

Naczelnik Andrzej Różański – w ofercie funkcjonuje wspólna taryfa w rożnych strefach  u
nas strefa A+, w udało się wynegocjować, że  bilet bez zmian choć w Łodzi od IV  była
podwyżka cen. Cena 180,00 zł.

              3.wprowadzenia specjalnej zintegrowanej oferty taryfowej „Wspólny Bilet Łódzko-
Pabianicki"

Naczelnik  Andrzej  Różański   –  wprowadziliśmy bilet  łódzko  –  pabianicki   miesięczny
nasze trasy +pełna komunikacja łódzka i nie zmienione zostały ceny biletów, utrzymane na
tym samym poziomie. Te aneksy są dla nas korzystne.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem aneksów –19, przeciw-0, wstrzymało się -0.
Przyjęto. 

Ad.9

Sprawy różne-- pismo Prezydenta dot. ulicy Żelaznej (zał nr 9).
     - pismo Prezydenta dot.  ulic i odpowiedzi dla radnego R. Madaja (zał nr 10).
 Nie było pytań. 
        
Nagranie CD – zał. Nr 11
Na tym zakończono posiedzenie o godz.  15.12

Protokółowała:              Przewodniczyła:

      Monika Ludziejewska                                                       Grażyna Wójcik
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